
Til Forsvarsudvalget Ullerslev 27- 10 -2012

Kære Udvalg

Årsagen til min henvendelse var at jeg meget tilfældigt så debatten i  TV . Jeg syntes det var meget spagt 
det der kom frem som forbedringer , der blev sat gode mål. Set med mine øjne  lidt som om det var meget 
vigtigt ikke at træde på nogen .  Jeg har en hel grundlæggende holdning til hvad der er udgangspunktet   --
UDDANNELSE   som skal starte i skolen.  Lære om brandtrekanten   brandbekæmpelse og forebyggelse,  
lære at sikre sig selv og andre. Hvor er brandbekæmpelses udstyr hvis der er noget opfordre og lovgive om 
brandbekæmpelses udstyr.  Det at tilkalde hjælp i tide .  Førstehjælp redde andre ud af  brand   HLR 
redning.  Hjertestarter  brug og  hvor de er. Hvordan bruges  forhånden værende materiel til 
brandbekæmpelse.  Alle container skal være af ikke brandbart materiale  og være lukkede  ikke overfyldt. 
Trappe opgange sikres med ikke brandbart materiale maling og midler der sikre eller hæmmer 
brandudvikling.  Det primære er information – motivation og udddannelse.  

Vi  har meget dyglige brandfolk og indsats ledere, beredskabs folk og fine hjerte ambulancer læger osv til 
når skade er sket.  Vi skal lære hindre ulykken i at ske  og hvis den sker , at den udvikler så skaden bliver 
minimal og undgå dødelig udgang. 

Med venlig hilsen     Carsten Gudbjerg   
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